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چگونه برخی جامعه را از متدینین میترسانند؟ این استراتژی و سیاست غلطی است؛ من را هدف قرار دهید، نه سپاه را.

در جمع پیشکسوتان دفاع مقدس استان کرمان؛ 

فرمانده نیروی قدس سپاه با اشاره به فرمایش امام خمینی که فرمودند «من از سپاه راضی هستم و هرگز نظرم
برنمیگردد»، اظهار داشت: من این موضوع را به عنوان یک سپاهی نمیگویم، سپاه را با من که عیب دارم مقایسه نکنید، من

را هدف قرار دهید، نه سپاه را، اگر سپاه نبود کشور نبود و این حرف همه روزها است.

به گزارش اسپادانا خبر، سردار سرلشکر حاج قاسم سلیمانی در جمع رزمندگان و پیشکسوتان دفاع مقدس استان کرمان، با
اشاره به فتنه مذهبی که توسط تکفیریها به وجود آمده، افزود: تمام رهبران اهل تسنن تردید ندارند که یک فتنه مذهبی ایجاد

شد و البته در اینکه منشا این فتنه کجاست تفاوت دیدگاه وجود دارد، ولی همه اتفاق نظر دارند که این فتنه است.

وی اضافه کرد: هدف تروریست های تکفیری این بود که جمهوری اسلامی با این توطئهها زمینگیر شود و در مقابل این فتنه
مذهبی زانو بزند و افرادی که پشت این فتنه بودند و آن را شعلهور کردند نیز همین تصور را داشتند؛ در حالیکه عزت و قدرت

جمهوری اسلامی ایران پس از به وجود آمدن داعش و در پایان داعش دهها برابر شده است.

سردار سلیمانی ادامه داد: امروز دفاع جهانی جمهوری اسلامی از مردم مظلوم عراق و سوریه باعث شده جمهوری اسلامی
ایران جزو عزیزترین کشورها و مردم ما عزیزترین مردم جهان باشند و اتکا و اعتماد به جمهوری اسلامی قابل باور و رو به

افزایش باشد.

فرمانده سپاه قدس تصریح کرد: امروز فرماندهان ارتش ما مانند یک روحانی در نمازهای جماعت به آنها اقتدا میشود و این
یک تحول و همان چیزی است که در جنگ تحمیلی اتفاق افتاد و موجب قدرتمندترشدن ایران اسلامی شد.

وی به تفاوتهای یک رهبر حکیم و جامع با رهبر جاهل، نادان و مجنون اشاره کرد و افزود: اگر در کشوری نفت زیادی وجود
داشته باشد اما یک عقل سلیم وجود نداشته باشد و عقل مجنون بر یک کشور حاکم شود، حوادث ناگواری اتفاق میافتد و

کارهای دیوانهواری مانند جنگ با یمن انجام میشود و خود این افراد جاهل در خاموش کردن این آتش ناتوان شدهاند.

وی ایجاد بدبینی مردم نسبت به دین را خطرناک دانست و افزود: نباید مردم را نسبت به دین بدبین و جامعه را از متدینین
ترساند، چرا که راندن مردم از دین باعث میشود آمار طلاق بالا برود و مفاسد اجتماعی با کمرنگ شدن ارزشها رشد پیدا کند،

اینجا وقتی ارزشها فقط رابطه حزب الهی با حزب الهی معنا ندارد و رابطه حزب الهی با کسی که دینش ضعیف تر است
موضوعیت پیدا می کند.

سلیمانی ادامه داد: این دختران شهیدی که در این جلسه هستند، خیلی از آنها پدرانشان را ندیدند، پدران اینها به خاطر پایین
شهر تهران یا فلان نقطه شهر کرمان شهید نشدند، بلکه برای همه آحاد مردم ایران شهید شدند، حال چگونه برخی جامعه را از

متدینین میترسانند؟ این استراتژی و سیاست غلطی است.
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وی با اشاره به فرمایش حضرت امام رضوان االله که فرمودند «من از سپاه راضی هستم و هرگز نظرم برنمیگردد»، اظهار
داشت: من این موضوع را به عنوان یک سپاهی نمیگویم، سپاه را با من که عیب دارم مقایسه نکنید، من را هدف قرار دهید،

نه سپاه را، اگر سپاه نبود کشور نبود و این حرف همه روزها است.

سرلشکر سلیمانی تاکید کرد: نباید کسی سپاه را تضعیف و مورد حملههای گوناگون قرار دهد، نباید تداعی حرفهای دورههای
گذشته را کرد، زیرا امروز سینه سپاه برای ایثار در راه کشور و مردم سپر است و فرقی بین بالای شهر و پایین شهر نمیکند،

ما باید حساس باشیم و سیاسی نگاه نکنیم، اگر ما مجاهدیم و عزت ایران را میخواهیم، باید این اصول را رعایت کنیم.

وی همچنین به حمله موشکی سپاه به مواضع داعش اشاره کرد و گفت: این اقدام چند ویژگی خوب داشت، اینکه نشان داد
جمهوری اسلامی اراده یک عمل را دارد و اصل اراده مهمتر از نتیجه بود، دوم اینکه کارهایی که بچههای این ملت کردند نه تنها

بچه های سپاه، در ساخت این موشک ها، در دقت زدن، در تربیت متخصصین این موشکها بسیار مهم است.

وی ادامه داد: من صحنههای زیادی از این موشک بارانها از جمله موشکهای آمریکایی را دیدهام، اما این حرکت سپاه به
معنای حقیقی "وَمَا رَمَيْتَ إِذْ رَمَيْتَ وَلَـكِنَّ اللّهَ رَمَى" بود و نکته سوم این است که اگر کسی پایش را از گلیمش درازتر کند

جمهوری اسلامی برخورد سختی خواهد کرد.
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